

# 交通部觀光署東部海岸國家風景區管理處管有場域禁止事項

- 一、交通部觀光署東部海岸國家風景區管理處（以下簡稱本處）為維護觀光遊憩品質及公共安全，依據發展觀光條例第六十四條第二項規定訂定本禁止事項。
- 二、禁止於本處公告管有之停車場、步道、自行車道、涼亭、廊道、草皮、景觀平台、遊客中心戶外及沙灘等場域從事炊煮、露營或生火等相關行為。但為促進觀光發展所辦理之活動，經報本處核准者不在此限。
- 三、違反前點規定者，依發展觀光條例第六十四條第二項規定，處新臺幣五千元以上一百萬元以下罰鍰。

## Regulations on Prohibited Activities in the Domain Managed or Owned by East Coast National Scenic Area Headquarters, Tourism Administration, MOTC

1. The East Coast National Scenic Area Administration (the Administration) of the Tourism Administration, MOTC, in order to ensure public safety and maintain the quality of tourism and recreational areas, has formulated this list of prohibited items in accordance with Article 64, Paragraph 2 of the Act for the Development of Tourism.
2. The following are prohibited in the areas owned or managed by the Administration: cooking, camping, or making fires in or on parking lots, trails, bicycle paths, pavilions, corridors, lawns, landscape platforms, outdoor visitor center areas and beaches. Waivers to these prohibitions may be granted in cases related to the promotion of tourism development. However, any such requests must receive pre-approval from the Administration.
3. Violators of the above prohibitions shall be fined between NT\$5,000 and NT\$1,000,000 in accordance with Paragraph 2, Article 64 of the Act for the Development of Tourism.